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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

دوشنبه 27 مرداد 1399، 27 ذی الحجه 1441، 17 آگوست 2020، شماره 3552

اقتصاد کیش- مراسم تکریم از آزادگان هشت سال دفاع مقدس با حضور سعید پورعلی 
معاون فرهنگی و اجتماعی و برخی از مدیران سازمان منطقه آزاد کیش، حجت الاسلام حسن 
زاده امام جمعه کیش و تعدادی از آزادگان سر افراز هشت سال دفاع مقدس یروز گذشته در سالن 

اجتماعات سازمان منطقه آزاد کیش برگزار شد. 
سعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش در ابتدای این جلسه 
ضمن گرامی داشت 26 مرداد سالروز ورود آزادگان به میهن ایران اسلامی، بر اهمیت نقش راهبردی 
مرحوم حجت الاسلام و المسلمین ابوترابی با هدف هدایت جریان آزادگان در عراق اشاره داشت 
و گفت: خدماتی که ابوترابی در دوران دفاع مقدس و ترویج فرهنگ دفاع، ایثارگری و آزادگی 
انجام دادند بر هیچ کس پوشیده نیست و ایشان در جبهه دفاع مقدس، اسارت و آزادگی، همیشه 

یاور و مدافع رزمندگان و آزادگان بودند. 
پورعلی بابیان این که نقش ایثارگری و آزادگی با دو مفهوم "جنگ تحمیلی و دفاع مقدس" 
آغاز شده است اظهار داشت: در زمانی که ایران پس از پیروزی انقلاب اسلامی به سوی استقرار 

در حال حرکت بود این جنگ بر این ایران تحمیل شد. 
وی در ادامه با اشاره به این که ایران در دوره معاصر آغاز کننده هیچ جنگی نبود افزود: هر 
تهاجم و جنگی که شکل ناجوانمردانه و تحمیلی داشته باشد دفاعی را هم به دنبال خواهد داشت 
و اطلاق نام مقدس به هشت سال دفاع رزمندگان در جنگ تحمیلی به خاطر انگیزه های حضور 

آنان در عرصه دفاع از دین، آیین و ملک بود. 
معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش با بیان این که دفاع مقدس سرمایه ای 
را شکل داد که همچنان در حال تلالو، نور افشانی و گنجینه ای هست که باید از آن به خوبی بهره 
مند شد خاطر نشان کرد: تمام کسانی که در این عرصه حضور پیدا کردند و اجاره ندادند قطعه ای 
از این کشور دست دشمنان بیافتد؛ رزمندگان عرصه ای شدند که برای تمام ایرانیان در اقصی نقاط 

کشور و حتی جهان قابل احترام هستند
پور علی گفت: ســازمان منطقه آزاد کیش در پاسداشــت فرهنگ دفاع مقدس، آزادگی و 
ایثارگری حداکثر اهتمام خود را از نظر قانونی و انقلابی، سازمانی جهت تکریم و توجه به این 

قشر ایثارگر را فراهم می آورد. 
حجت الاســلام حســن زاده امام جمعه کیش ویژگی اصلی تکریم آزادگان را روحیه 
مقاومت و ایستادگی در مقابل ابر قدرت ها و دشمنان ایران اسلامی بر شمرد و گفت: مقاومت 
عقلانی و ایســتادگی در مقابل دشــمنان بخاطر اعتقادات، دین و اســلام از ویژگی های بارز 

آزادگان است. 
در ادامه این جلســه شــهداد کناری فرمانده ناحیه بسیج مقاومت سپاه کیش با بیان این 
که آســایش، امنیت و رفاهی که در جامعه حاکم هســت مدیون خون شــهدا، ایثارگران و 
آزادگان سرافراز ایران اسلامی هستیم اظهار داشت: رزمندگان و آزادگان ۸ سال دفاع مقدس 
توانســتند در برابر ابر قدرت های جهان و همه زورگویان عالم بایســتند و از شرف و آزادی 

میهن اسلامی دفاع کنند.
ایرج شرف زاده نیز ضمن گرامی اشت یاد و خاطره شهدای هشت سال دفاع مقدس، 26 امین 
روز از مرداد سالروز بازگشت سرافراز آزادگان به میهن اسلامی را فرصتی برای قدردانی از رشادت 
های این غیور مردان دانست و افزود: ضمن اهتمام ویژه به جایگاه ارزشمند آزادگان اقداماتی در 
خصوص فراهم نمودن امکانات رفاهی برای خانواده ایثار گران، آزادگان و جانبازان در دستور کار 

این سازمان قرار گرفته است. 
گفتنی است در پایان این مراسم آزادگان هشت سال دفاع مقدس به خاطراتی از دوران اسارت 
خود در اردوگاه های عراقی پرداختند و پس از آن با اهدای لوح سپاس از خودگذشتگی و افتخار 

آفرینی آنان در دوران اسارت تجلیل شد.

برگزاری مراسم تجلیل  از آزادگان 
دفاع مقدس در جزیره کیش

اقتصاد کیش- رئیس اداره استاندارد و غذا و داروی کیش با اشاره به تولید روزانه 2۰۰ 
هزار ماسک در اولین واحد تولیدی کیش، از دریافت مجوز و آغاز بهره برداری واحد دوم تولید 

ماسک در روزهای آینده خبر داد. 
به گزارش اقتصاد کیش به نقل از  ایرنا، وی در گفت وگو با خبرنگاران ضمن تقدیر از کادر 
درمان و مدافعان خط مقدم ســلامت، با اشاره به فعالیت های این مرکز و پشتیبانی های آن، در 
خصوص مقابله با شیوع ویروس کرونا، گفت: تامین ژل و ماده ضدعفونی و ماسک، در حالی 
که در کل کشور دغدغه  جدی بود در این منطقه به بحران تبدیل نشد و از همان ابتدا چند واحد 
تولیدی آرایشی بهداشتی، با حس مسئولیت اجتماعی، اقدام به تولید و عرضه مواد ضدعفونی 
کردند و این نهاد نیز با توزیع رایگان در مناطق کارگرنشین  و فرهنگ سازی و آموزش در این 

راستا، کمک کرد.
سعید صومعه با اشاره به میزان ۵۴درصدی مواد ضدعفونی غیراستاندارد که وارد کیش 
شده بود، ادامه داد: تلاش کردیم تا مردم در ازای هزینه ای که پرداخت می کنند، اقلام مطلوب 

و استاندارد دریافت کنند.
وی با اشاره به تولید ماسک در کیش و تامین مقدار ماسک موردنیاز جزیره و حتی منطقه، 
تصریح کرد: اســتفاده از ماسک آن قدر حائز اهمیت هست که حتی در موارد نامطلوب هم، 
ارزش دارد و ما تمام تلاش خود را برای عرضه ماسک با شرایط مطلوب و غیر استاندارد با 

قیمت دولتی کرده ایم.
صومعه در خصوص کنترل کیفی ماســک، یادآور شــد: ماســک ها به صورت رندوم، 

نمونه برداری و در آزمایشگاه آزمون می شوند که در تمامی مراحل، نمره قبولی گرفته اند.
هیچ کدام از واحدهای خصوصی و دولتی کیش، 

ایمنی عملکرد آسانسور ندارند
رییس اداره استاندارد در بخش دیگری از صحبت های به موضوع ایمنی آسانسورها در 
مجتمع  و ساختمان ها اشاره کرد و  گفت: هیچ کدام از واحدهای دولتی و خصوصی که بیش از 
یک سال از عمر ساختمان شان گذشته است، تا امروز گواهی ادواری ایمنی عملکرد آسانسور 

را دریافت نکرده اند.
صومعه با اشاره به لزوم دریافت تاییدیه گواهی آسانسور برای پایان کار، گفت: در اولین 
مرحله، تمامی کارفرما ها برای دریافت گواهی ایمنی آسانسور به این مرکز مراجعه می کنند 
اما آنچه حائز اهمیت هست، دقت به زمان و اعتبار این گواهی ها می باشد که یک ساله هست 

و متاسفانه بعد از آن، مراجعه ای صورت نمی گیرد.
وی بازرســی های ادواری برای تایید ایمنی آسانسور را بسیار مهم برشمرد و گفت: این 
امر با مشارکت مردم و دستگاه های اجرایی خصوصا شهرسازی باید عملیاتی شود و بازرسی 

ادواری فقط منوط به هتل ها نباشد.
صومعه با اشــاره به عدم حس خطر برای ساکنین واحدها و لزوم فرهنگ سازی در این 
حوزه، تاکید کرد: مســئولیت ایمنی عملکرد آسانسور به عهده تک تک ساکنین هر ساختمان 
است و در صورت بروز هر حادثه ای، باید اعضای آن مجموعه و مدیر ساختمان پاسخگو باشند.

مصالح ساختمانی غیراستاندارد در بدو ورود به جزیره
 دپو و پلمب می شوند

رئیس اداره استاندارد، با اشاره به مبحث کنترل کیفیت مصالح ساختمان گفت: سال هاست 
که نظارت در این حوزه توسط معاونت عمرانی سازمان، پیگیری و انجام می شود اما در واقع 
اخیرا خود مسئولین اذعان داشتند که در این حوزه به نتیجه مطلوب و مدنظرشان نرسیده اند، و لذا 
بعد از نشست های متعدد مشترک با معاونت عمرانی و طرح مشکلات، و اذعان بر نقش اساسی 
"استاندارد" شیوه نامه ای تنظیم و به معاونت عمرانی و حوزه فنی، ارائه شد تا در حوزه کنترل 

کیفیت مصالح ساختمان، شاهد اقدامات مناسبی باشیم.
وی نظــارت در این حوزه را، در ســه بخش عنوان کرد و گفــت: در بخش اول، "ورود 
مصالح به جزیره" می باشــد و "تولید صنعتی و کارگاهی مصالح در داخل جزیره" و پس از 
آن "به کارگیری مصالح و چگونگی آن" مواردی هســتند که بســیار حائز اهمیت بوده و در 
آسیب شناسی های تخصصی مورد بررسی قرار گرفته و دلیل بیشتر مشکلات حاضر ساختمان ها، 

همین موارد می باشد.
صومعه، بررسی اقلام پایه ای "شن، ماسه و سیمان" را اولین اقدام این اداره عنوان کرد 
و ادامه داد: این محموله ها در هر حجمی، هنگام ورود به جزیره به صورت تخصصی بررسی 
می شــوند و اگر تطابق لازم با اســتانداردهای موجود را نداشته باشند، دپو و پلمپ شده و به 

هیچ وجه اجازه استفاده نخواهند داشت.
وی با اشاره به تولید کارگاهی و صنعتی در مرحله ی بعد، افزود: در تولید صنعتی، هیچ 
واحد صنعتی ای بدون نشان استاندارد، فعالیت ندارند، اما در حوزه تولید کارگاهی، متاسفانه 
این طور نبوده و باید هر تولیدی مثل تیرچه، بلوک، بتن و دیگر اقلام، برای مصالح تولیدی خود 

اول استاندارد لازم را دریافت کند و بعدا مجوز فعالیت دریافت کند.
به دنبال توسعه واحدهای آرایشی و بهداشتی هستیم

سعید صومعه، با بیان این مطلب که اداره استاندارد، وظایف دو سازمان حاکمیتی "سازمان 
ملی اســتاندارد ایران" و "ســازمان غذا و دارو کشور" را به عهده دارد، اظهار داشت: در حوزه 
سازمان ملی استاندارد، از بدو تشکیل اداره استاندارد، طی چندین مرحله تفاهم نامه هایی منعقد 
و تکمیل گشته و در نهایت در اسفندماه۹۸ و در آخرین تفاهم نامه مقرر شد در حوزه استاندارد 

تمامی موارد مورد نیاز تجار و تولیدکنندگان کیش در داخل منطقه انجام پذیرد.
وی در خصوص تفویض اختیارات در حوزه سازمان ملی استاندارد نیز، تصریح کرد: 
بر اساس عملکردی که در هر مرحله داشتیم، توانستیم اختیارات بیشتر و بهتری را به نسبت 
قبل دریافت کنیم و در شرایط مناسبی هستیم.صومعه افزود: در حوزه سازمان غذا و دارو هم، از 
خرداد ماه سال گذشته بعد از انتقال این اداره از معاونت اجتماعی به معاونت اقتصادی و ادغام آن با 
این معاونت، تلاش کردیم وضعیت و شرایط خود را ارتقا داده و اختیارات منطقه را افزایش دهیم 
تا در نتیجه ی آن به توسعه ی تولید برسیم.صومعه با اشاره به پروسه اداری زمان بری که دریافت 
بعضی مجوزها و پروانه هایی که از سازمان غذا و دارو باید صادر شود، گفت: این طولانی بودن 
زمان، باعث به زحمت افتادن واحد تولیدی می شود و اکنون با حمایت سازمان منطقه آزاد کیش 
و معاونت های زیرمجموعه، به صورت خاص در حال پیگیری تفویض اختیارات لازم در دامنه 
سازمان غذا و دارو هستیم تا پیرو آن در واحدهای تولیدی آرایشی و بهداشتی نیز، شاهد توسعه 
و جهشی چشم گیر باشیم.وی خاطرنشان کرد: با توجه به شرایط خوب و خاص خود منطقه، 
درصورت دریافت اختیارات لازم می توان کیش را به محل مناسبی برای اشراف و سرمایه گذاری 

تولیدکنندگان این حوزه ها تبدیل کرد.

اقتصاد کیش-  مهندس ابوالفضل طیبی؛ مدیرعامل 
شرکت عمران، آب و خدمات کیش به مناسبت روزخبرنگار 

از دفتر روزنامه اقتصاد کیش بازدید کرد.
مدیرعامل شــرکت عمــران، آب و خدمات کیش 
درجریان این بازدید طی نشســتی با مدیر مسول ، سردبیر 
و اعضا هیئــت تحریریه روزنامه اقنتصــاد کیش ، ضمن 
گرامیداشــت روز خبرنگار با بیــان اینکه خبرنگاری  کار 
مقدسی است، گفت: شما اصحاب رسانه کار بسیار حساس 
و طاقت فرسایی دارید و کوشش و تلاش  شما در انعکاس 
اخبار شایسته قدردانی است. مدیرعامل شرکت عمران، آب 
و خدمات کیش افزود:  رسانه ها باید مطالبه گر حقوق مردم 
باشند و مدیران جامعه را در راه شناسایی مطالبات مردم یاری 
دهند . وی گفت : مردم به گردن ما حق دارند و میز مدیریتی 
که ما در اختیار داریم در واقع فرصت و ظرفیتی اســت که 
در اختیار ما قرار گرفته تا بواسطه آن به مردم خدمت کنیم و 
این کار را باید بدون منت انجام دهیم . مهندس طیبی رسانه 
ها و خبرنگاران را بعنوان بازوهای امین مسئولین عنوان کرد 
و گفت: از آنجا که رســانه ها و خبرنگاران نماینده افکار و 
خواسته های عمومی جامعه هستند ، بخوبی می توانند در 
این راه به مدیران جامعه کمک کنند ، خواسته ها و مطالبات 
مردم و جامعه را انتقال و انعکاس دهند و آن ها را تا حصول 
نتیجــه پیگیری کنند . وی افزود: ما نیز به عنوان عضو ی از 
مجموعه بزرگ ســازمان منطقه آزاد کیش در جهت عمران 
و آبادانی جزیره زیبای کیش  همه توان خود را گذاشته ایم  
و در جهــت آبادانی جزیره تلاش می کنیم  و امیدواریم در 

ایــن راه  از همراهی و همفکری شــما در جهت انجام هر 
چه مطلوب تر مسئولیت مان برخوردار باشیم. وی افزود:در 
بســیاری از موارد ما به همکاری و همراهی رسانه ها برای 
روشن شدن  افکار عمومی نیاز داریم. چرا که ممکن است 
برخی اقدامات و تصمیمات ما برای افرادی ایجاد شبهه کند 
و رســانه ها در این زمینه ها با تشریح و تحلیل موضوع می 

توانند بسیار کمک کنند .
مدیرعامل شــرکت عمران، آب و خدمات کیش  در 
خصوص برخی اقدامات در دســت انجام مجموعه خود 
بهسازی منطقه سفین را به عنوان یکی از دغدغه های مهم 
خود نام برد و افزود:  اقدامات زیادی در حال انجام اســت 
که مردم به زودی نتایح آن را در بهســازی آسفالت ، ترمیم 
شبکه فاضلاب و شیب بندی آب های سطحی، نور، پیست 
دوچرخه و از همه مهمتر لوله گذاریها و بهســازی شــبکه 
آب روســتای باغو و...در آن منطقه خواهند دید.  مهندس 
طیبی با اشــاره به حقوق شــهروندی افزود: من به عنوان  
یــک مدیر وظیفه دارم بــه مردم خدمات بدهم اما گاهی به 
دلایلی که عمدتا اقتصادی اســت این سطح خدمات کم یا 
زیاد می شــود ولی من در هر صورت باید وظایف خود را 
با توجه به ســطح امکانات درست انجام دهم و این قول را  
در بدو پذیرش مســئولیت به خودم داده ام.  ممکن اســت 
بعلت برخی محدودیت هایی که وجود دارد سطخ خدمات 
انچنان رضایت بخش نباشد ولی ما باید نهایت تلاش مان را 

داشته باشیم و بهترین خدمات ممکن را ارائه دهیم.
مهندس طیبی با بیان اینکه نیازبه دادن  شعار نیست و 
مــن به عنوان مدیر باید حرفم را در کارم بزنم افزود:  مردم 
وقتی در سطح شــهر قدم میزنند و پاکی و نظافت، زیبایی 
فضای سبز، نور معابر را در سطح شهر می بینند و احساس 
رضایت می کنند همه  اینها نشانگر عملکرد ما است و مردم 

خود بهترین قضاوت کننده عملکرد ما هستند. 
مدیرعامل شــرکت عمــران، آب و خدمات کیش 
بازسازی، بازگشــایی و بهسازی برخی معابر، اسکله ها و  
میادین را از اقدامات جاری شرکت عمران و آب و خدمات 
عنوان کرد و افزود: باید از شخص دکتر مظفری تقدیر کرد که 

علی رغم همه فشارها تاکید دارند تا مردم از تمامی امکانات 
ســطح جزیره کیش به نحو احسن اســتفاده کنند ؛ تمامی 
سواحل در اختیار  مردم باشد و پاکسازی سواحل نیز به نحو 
احسن انجام شود. وی با تقدیر از همکارانی که بعضا حدود 
2۰ ساعت در طول شبانه روز مشغول کارهستند  گفت: در 
حوزه خدمات شهری کارکنان ما به صورت شبانه روزی و 
گاهی 2۰ ساعت در شبانه روز کار می کنند و در عین حال 
برخی هم تصور  می کنند در این روزهای گرم و شــرجی 

تابستان کارکردن  راحت است !

مهندس طیبی افزود : ما روز و شــب جزیره کیش را 
بایــد در کنار هم ببینیــم، در عین حال که روزهای جزیره 
کیش باید پاک و تمیز باشــد شب هایش هم باید زیبایی 
داشته باشد چون جزیره کیش  یک منطقه مهم گردشگری 

است و شب هایش هم باید زیبا و برای گردشگر مطلوب 
و دیدنی باشد.

وی به بازدید اخیر خود از ورزشگاه سفین اشاره کرد 
و گفت : آنجا یک معدن پرورش اســتعدادهای فرزندان 
کشور است و باید  آن را تا بالاترین ظرفیت موجود احیاء 
و بازســازی کنیم .وی افزود : من  به جوانان و نوجوانان 
آنجا قول داده ام پس از  هماهنگی های لازم  شخصا پیگیر 
رفع مشکلات ورزشگاه شان باشم  و انشاالله آنجا را به یک 
ورزشگاه باظرفیت و آبرومند برای  ورزش جزیره تبدیل 
خواهیــم کرد. وی گفت : من بعد از بازدید از ورزشــگاه 
حداقــل ۵- 6 بار دیگر به آن منطقه رفتم و بازدید کردم ، 
چون بومیان و ســاکنان آنجا مطالباتی داشتند ، رفتم و  از 
نردیــک مواردی که گفتــه بودند را دیدم و همه آنها را در 

دســتور کار قرار داده ایم انشــالله یکی یکی مشکلات را 
رفع  خواهیم کرد.

مدیرعامل شــرکت عمران، آب و خدمات سازمان 
منطقه آزاد کیش گفت: همه ما تمام توانمان را گذاشــته ایم 
کــه در این دوره  مســئولیت ، خدمات خوبی را  به یادگار 
بگذاریم تا فضای عمومی و شــهری و خدمات شهری به 
یک اســتاندارد قابل قبولی برسد و امیدواریم نامی نیک از 

همه  ما به یادگار بماند.
وی  هم چنین به موضوع آزاد ســازی سواحل کیش 
اشاره کرد و گفت : متاسفانه بخش زیادی از سواحل و معابر 
عمومی ســالهابه ناحق در اختیار برخی برج ها و پروژه ها 
قرار داشت که موجب تضییع حقوق مردم و در واقع پایمالی 
بیت المال شده بود و با دستور و حمایت آقای دکتر مظفری 
همه آنها آزاد سازی شد تا دراختیار استفاده عموم قرار گیرد.
مهندس طیبی  هم چنین در حاشیه این بازدید پیرامون  
برخی انتصابات اخیر در شــرکت عمران ، آب و خدمات 
کیــش گفت :  انتصابات اخیر و جابجایی های که صورت 
گرفت بر اساس مطالعاتی که در حوزه عملکرد برخی حوزه 
ها  صورت گرفته بود انجام شــد ضمن اینکه در یک مورد 
مشــکل قانونی وجود داشــت و متاسفانه ادامه کار یکی از 
مدیران از نظر قانونی دچار مشکل بود .وی افزود : حمل و 
نقل عمومی و زحمتکشــان تاکسی دار و مینی بوس داران 
جزیره کیش همکاران عزیز ما هستند و جامعه حمل و نقل 
را عضــوی از خانواده شــرکت عمران، آب و خدمات می 
دانیــم.وی با بیان اینکه مدیران قبلی تمام تلاششــان را در 
جهت بهبــود امور کرده اند، گفت: ما هم رویکردمان ادامه 
همین روند است و باید به مدیران جدید هم زمان داده شود 

تا برنامه های خودشان را  عملی و اجرا کنند.
طیبی افزود: مطالبه گری بســیار خوب است اما راه 
دارد و به مروز زمان  همه  متوجه خواهیم شــد  که برخی 

تصمیمات، تصمیمات درست و بخاطر رعایت  قانون بوده 
است و باید گرفته می شد.

 مهندس طیبی انتصاب پاشــاکی را که از نیروهای 
خوب و کارآمد سازمان منطقه آزاد کیش  هستند را بعنوان 
مدیر حوزه حمل و نقل و ترافیک را در همین راستا عنوان 
کردنــد و افزودند :  در جهت ســاماندهی و ایجاد نظم و 
هماهنگی بیشتر در مجموعه حمل و نقل جزیره کیش  و 
پاسخگویی به مطالباتی که وجود داشت و رفع مشکلات 
موجود جابجایی در این حوزه نیاز بود  و امیدوارم اثرات 
مفید این جابجایی را بزودی در سطح حمل و نقل جزیره 

شاهد باشیم.
در پایان ایــن بازدید مهندس طیبی با اهدا لوح و 
هدایایی از خبرنگاران روزنامه اقتصاد کیش تقدیر کرد.

رسانه ها  و خبرنگاران باید مطالبه گر 
حقوق مردم باشند 

رییس اداره استاندارد و غذا و داروی کیش:

مصالح ساختمانی غیراستاندارد 
در بدو ورود به جزیره 
دپو و پلمب می شوند

اقتصاد کیش -  مدیرعامل شــرکت 
عمران، آب وخدمات کیش از تلاش های 
آتش نشــانان بازنشســته در اطفاء حریق 

پردیس یک تقدیر کرد. 
به گــزارش اقتصاد کیــش، دراین 
نشســت ابوالفضل طیبی گفــت: در این 
حادثه تلخ شاهد یک همدلی بزرگ بودیم 
که اگــر این چنین وحــدت ویکدلی بر 
عملیات اجرایی حاکم نمی شــد بی شک 

باید منتظر اتفاقات بدتری بودیم.
مدیرعامل شــرکت عمــران، اب و 
خدمات کیش افزود: پاســخ مثبت شــما 
پیشکســوتان وبازنشستگان آتش نشانی 
به دعوت شــرکت بــرای حضور مجدد 
درعرصه خدمــت آن هم در حادثه ای به 
این گســتردگی یکی از زیباترین اتفاقات 
در دل این حادثه تلخ بود و دراین نشست 
به نمایندگی از مدیرعامل محترم سازمان 
منطقه آزاد کیش، شــهروندان شــریف 
جزیره و تمامی پرسنل شرکت عمران، آب 

وخدمات از زحمات شــما عزیزان تقدیر 
می کنم. 

وی درپایــان تاکید کرد: باید روحیه 
اتحاد و وفاقی که در این حادثه موج می زد 

را به تمام امور تســری دهیم تا شاهد رفع 
مشکلات در سایه همدلی و تلاش باشیم.

گفتنــی اســت دراین نشســت از 
زحمات مهدی اســدی زنــوز، عباس 

محمودی و حمید هنرورســه آتش نشان 
بازنشسته جزیره کیش که درحادثه اطفاء 
حریق بــازار پردیس یــک تلاش های 

زیادی کردند با اهدای لوح  تقدیر شد.

تقدیر از تلاشهای آتش نشانان بازنشسته در 
اطفاء حریق پردیس یک کیش اقتصاد کیش- رئیس بیمارســتان کیش گفت: روند ابتــلا به کرونا در کیش رو به 

کاهش اســت، اما تاخیر در مراجعه به بیمارســتان افراد مبتلا به کرونا، حال عمومی آنان را 
تشدید می کند.

دکتر نادعلی نژاد با بیان اینکه هم اکنون هشت بیمار بد حال در بیمارستان جزیره بستری 
هســتند و حال یک تن وخیم است افزود: شایعات مطرح شده در خصوص کمبود دارو در 
بیمارســتان کیش صحت ندارد و در حوزه ضد ویروســی و ضد التهابی دارو به مقدار کافی 
وجود دارد. وی افزود: در هر دو دســته داروهای زیادی وجود دارد و قرار نیســت همه آنها 
در بیمارستان کیش وجود داشته باشد اما داروهای موثر هر حوزه در بیمارستان وجود دارد.
رئیس بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش گفت: پلاسما درمانی هم یکی دیگر 
از روش های درمانی اســت که با حضور تیم های متخصص از مرکز اســتان در صورت نیاز 

در کیش هم انجام می شود.
دکتر نادعلی نژاد در خصوص حواشی دیگر در خصوص هزینه های درمانی بیماران و 
برخی ازمتوفیان ناشی از ویروس کرونا درکیش با تکذیب نگهداشتن متوفی به علت بدهی، 
گفت: هزینه های بیماری کووید 1۹ تحت پوشش بیمه قرار دارد و تنها هزینه های سهم بیمار 
باقی می ماند که بســته به نوع بضاعت بیمار و یا خانواده متوفی، هم دانشــگاه علوم پزشکی 

هرمزگان و هم سازمان منطقه آزاد کیش در این بخش کمک می کنند.
وی از تشــکیل شــورای پشتیبانی از بیماران کرونایی در جزیره با حضور مسوولان و 
خیران جزیره خبر داد و گفت: با تشــکیل این شورا کمکهای بیشتری هم در حوزه درمان و 

هم در حوزه حمایت مالی از بیماران، ارائه خواهد شد.
رئیس بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش با تاکید بر اینکه ورزشکاران حرفه 
ای هم در خطر مرگ بر اثر بیماری کویید1۹ قرار دارند از ورزشــکاران خواست تا مصرف 
مــواد آنابولیک و اســتروئیدها را به دلیل اینکه ایمنی بــدن را کاهش می دهد، کم کرده و با 

روشهای سالمتری به ورزش حرفه ای خود ادامه دهند.

مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات  کیش در بازدید از روزنامه اقتصاد کیش:

تاخیر در مراجعه به بیمارستان  عامل اصلی 
تشدید حال بیماران کرونایی است 

رئیس بیمارستان کیش:

اقتصاد کیش -  مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات جزیره کیش علت اصلی 
آتش سوزی بازار پردیس 1 را اتصال کابل برق اعلام کرد.

ابوالفضل طیبي گفت: براساس نظریه نهایي کارشناسان اداره آتش نشاني و خدمات 
ایمني جزیره کیش و کارشناسان دعوت شده از شهرداري تهران، علت آتش سوزي بازار 
پردیس یک اتصالي ســیم برق اعلام شد.وي گفت: آتش سوزي غیر عمد تشخیص داده 
شد و محل دقیق شروع حریق درحال بررسي است و در روزهاي آینده اعلام خواهد شد.

مدیرعامل شرکت عمران ، آب و خدمات کیش در خصوص برآورد خسارت بازار 
پردیس یک گفت: 2۵ تا 3۰ درصد خســارت وارد شــده به بازار برآورد شده است و این 
قســمت از بازار تخریب و نوســازي خواهد شد.طیبي گفت: باتوجه به حدود 7۰ درصد 
باقي مانده از ســاختمان بازار و با توجه به قدمت ســازه که از سال 71 بنا شده است پس 
از کنترل ســازه براســاس آیین نامه هاي جدید و اصلاحات احتمالي مورد نیاز قابل بهره 

برداري خواهد بود.
طیبي گفت: بازار نیازمند تامین الزامات آتش نشاني شامل اعلام و اطفا حریق است.

اتصال کابل برق ، علت اصلي
 آتش سوزی بازار پردیس یک کیش


